
Podpisy overovateľov:  

Zápisnica OZ – 7.12.2021 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 7.12.2021 o 18:00 hod. 

Prítomní:  

Poslanci, starostka: p. Alžbeta Tuková, p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, 

p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 

Neprítomní: 

Poslanci: p. Katarína Gajdošová 

Zapisovateľ: p. Ing. Nina Masárová 

Program OZ 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

        4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 
        5. Správa zo zasadnutia finančnej komisie 
        6. III. Zmena rozpočtu v roku  2021 
        7. Nákup veľkokapacitného kontajnera a úradných tabúľ 
        8.  Rozpočet obce na roky 2022 – 2024 
        9. Odpredaj nehnuteľnosti v majetku obce 
       10. Plán zasadnutí OZ Vaďovce v roku 2022 
       11.  Schválenie návrhu na prísediaceho Okresného súdu na ďalšie volebné obdobie 
       12. Plán kontrolnej činnosti  hlavnej kontrolórky na rok 2022 
       13. Rôzne 

 

K bodu č. 1 

Starostka obce na úvod rokovania privítala všetkých prítomných poslancov, hlavnú kontrolórku obce 
a prísediacich občanov. Konštatovala, že poslankyňa p. Gajdošová ospravedlnila svoju dnešnú 
neúčasť a p. Janka Masárová bude chvíľu meškať s pracovných dôvodov. Taktiež konštatovala, že sa 
zo zasadnutia vyhotovuje zvukový záznam.  

K bodu č. 2 

Starostka obce navrhla určiť za zapisovateľku p. Ing. Ninu Masárovú a za overovateľov zápisnice 
navrhla p. Mgr. Danielu Kontinovú a p. Miroslava Stančíka. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 5 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 5 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Mgr. Daniela 
Kontinová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

K bodu č. 3 

Starostka obce pokračovala chválením programu rokovania obecného zastupiteľstva a opýtala sa, či 
podľa neho môžu pokračovať alebo majú k nemu poslanci nejaké výhrady.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by navrhovala vymeniť body programu, za 6. bod by bol 
nákup kontajnera a úradných tabúľ, za 7. bod odpredaj nehnuteľnosti v majetku obce a až 8. bod III. 
zmena rozpočtu, nakoľko nemôžeme dať najprv zmenu rozpočtu obce a potom nakupovať. Deviaty 
bod by bol potom rozpočet na roky 2022-2024. 
Starostka obce sa opýtala, či má ešte niekto niečo k programu a pristúpila k hlasovaniu za program 
rokovania s upraveným poradím bodov podľa návrhu p. Mgr. Daniely Kontinovej.  
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Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Mgr. Daniela 
Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Starostka obce skonštatovala, že je už prítomných 6 poslancov a všetci hlasovali za schválenie 
navrhovaného uznesenia, nikto nebol proti a nikto sa nezdržal. 
 

K bodu č. 4 

Starostka obce pokračovala kontrolou uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva, ktoré sa konalo 
9.11.2021. Povedala, že okrem procedurálnych záležitostí, ako je voľba zapisovateľky a overovateľov 
zápisnice, poslanci schválili program rokovania, zobrali na vedomie správu zo zasadnutia Finančnej 
komisie, správu nezávislého audítora, schválili odpredaj pozemku vo výmere 56m2 p. Petrovičovej 
v lokalite Dubník, k.ú. Stará Turá z dôvodu hodného osobitného zreteľa a odpredaj pozemku vo 
výmere 3m2 p. Dlhému s manželkou z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 
Starostka navrhla poslancom zobrať na vedomie túto kontrolu uznesení a dala hlasovať.  
P. Mgr. Daniela Kontinová upozornila na nesprávne znenie uznesenia z predchádzajúceho 
zastupiteľstva, ktoré sú zverejnené na stránke obce.  
Starostka obce povedala, že sa uznesenie na stránke obce opraví.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Mgr. Daniela 
Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 5 
Starostka obce v ďalšom bode programu požiadala predsedníčku Finančnej komisie o správu z ich 
zasadnutia.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že sa Finančná komisia zišla 18.11.2021 a zúčastnili sa okrem 
členov komisie aj poslanci p. Jaroslav Bača a p. Miroslav Stančík, prítomná bola aj p. starostka 
a hlavná kontrolórka obce, ospravedlnené boli poslankyne p. Dagmar Ďurišová a p. Katarína 
Gajdošová. Povedala, že v prvom bode sa komisia opätovne zaoberala nákupom kontajnera na 
nadrozmerný odpad. Komisii boli predložené dve cenové ponuky, od firmy Meva sk a od firmy Ferex. 
Obe cenové ponuky spĺňali všetky kritéria, mali rovnaké parametre a po krátkej diskusii komisia 
odporúča nákup kontajnera od firmy Ferex v hodnote 1 656 €. 
Povedala, že v ďalšom bode p. starostka informovala, že bude vyhotovená turistická mapa 
Trenčianskeho kraja, pričom z druhej strany  mapy bude krátky popis pamiatok v jednotlivých obciach. 
V prípade záujmu obce by bol uverejnený aj rozsiahlejší popis pamiatok za cenu 374,40 € a obec by 
dostala 78 kusov týchto máp. Komisia túto ponuka neodporúča realizovať. 
Ako tretí bod FK rokovala o obnove úradných tabúľ v strede obce. FK boli po odporúčaní z minulej 
komisie predložené už  doplnené 4 cenové ponuky,  z ktorých po diskusii a vyhodnotení ponúk 
komisia odporúča zakúpiť 2  úradné tabule od  firmy Vitríny.eu za cenu 554,50 €/kus. 
V piatom bode sa FK zaoberala odpredajom pozemku pánovi Pilátovi. Ide o pozemok v katastrálnom 
území obce Vaďovce, parcela č. 596 diel č.5, o celkovej výmere 43 m2.  Po stanovisku stavebnej 
komisie a dohodnutých podmienok a odporúčaní FK z predchádzajúcich komisií, sa odporúča predať 
pozemok po okraj geodetom vyznačených bodov, pričom zostáva voľný pás  cca 50 cm od cesty. FK 
navrhuje odpredaj pozemku za 7€/ m2. 
V ďalšom bode komisia podrobne rozoberala návrh III. zmeny rozpočtu na rok 2021. FK mala k 
dispozícii nasledujúce materiály: návrh tretej zmeny rozpočtu, aktuálne čerpanie rozpočtu k 
15.11.2021, výpis bankových účtov a pokladne k 18.11.2021. Účtovníčka OcÚ p. Hrušová  spolu s 
členmi finančnej komisie a ostatnými prítomnými   prešli celý návrh a vysvetlili si jednotlivé položky v 
príjmovej i výdavkovej časti rozpočtu, ktoré sú navrhnuté na zmenu a vo viacerých navrhovaných 
zmenách prišlo ešte k úprave, v dôsledku ktorej došlo k zmene celkového výsledku hospodárenia zo 
sumy 20 858,51€ na sumu 10 189,51€. Vzhľadom na doterajšie skúsenosti pri prerokovávaní návrhov 
zmien rozpočtu, FK odporúča poslancom OZ schváliť uznesenie, v ktorom by obecnému úradu uložila 
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povinnosť predkladať obvyklý materiál spracovaný v excelovskom formáte doplnený o údaje plnenia 
rozpočtu k poslednému dňu mesiaca, ktorý predchádza mesiacu, v ktorom sa bude konať FK. Plnenie 
rozpočtu FK požaduje formou doplnenia ďalšieho stĺpca v excelovskej tabuľke, ktorý bude 
korešpondovať s príslušnými riadkami rozpočtu s navrhovanými zmenami. FK zobrala zmeny rozpočtu  
na vedomie a odporučila návrh III. zmeny rozpočtu na rok 2021 zverejniť na úradnej tabuli a 
internetovej stránke obce Vaďovce a schváliť na nadchádzajúcom OZ. 
Ďalej sa komisia zaoberala predloženým návrhom rozpočtu obce Vaďovce na roky 2022, 2023, 2024. 
Po drobnej úprave v návrhu rozpočtu na rok 2022, v dôsledku ktorej došlo k zmene celkového 
výsledku hospodárenia zo sumy 2 996,18€ na sumu 3 516,18€. Komisia odporúča návrh zverejniť na 
úradnej tabuli a internetovej stránke obce Vaďovce a schváliť na nadchádzajúcom OZ. 
Starostka obce poďakovala za správu zo zasadnutia FK predsedníčke p. Mgr. Daniele Kontinovej 
a navrhla zobrať správu na vedomie. 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Mgr. Daniela 
Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 6  
Starostka obce pokračovala bodom programu s číslom 6, ktorým je po zmene programu odkúpenie 
veľkokapacitného kontajnera a úradných tabúľ. Povedala, že po dohode s p. predsedníčkou FK sa 
tovary už objednali, nakoľko sa zvyšujú ceny a chceli sme tovary objednať čo najskôr, avšak chcela 
mať nákup podložený aj uznesením a preto dala hlasovať za nákup veľkokapacitného kontajnera 
a úradných tabúľ. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Mgr. Daniela 
Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 7  
Starostka obce pokračovala ďalším bodom rokovania, ktorý sa týkal odpredaja nehnuteľnosti p. 
Pilátovi. Prečítala navrhované uznesenie o odpredaji pozemku a dala poslancom za uznesenie 
hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Mgr. Daniela 
Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 8 
Starostka obce pokračovala bodom programu o zmene rozpočtu obce Vaďovce. Opýtala sa, či k tomu 
poslanci majú čo dodať alebo chcú ešte niečo zmeniť.  
Účtovníčka obce Ing. Alena Hrušová povedala, že by mala niečo, čo by sa v rozpočte malo zmeniť. 
Povedala, že od času, ako bola FK, tak výška ceny kontajnera, ktorá bola vyčíslená v rozpočte 1 660€ 
je reálna cena 1 716€, a to v rozpočte zmenila. Povedala, že okrem tejto zmeny, ktorá sa jednala 
kapitálových výdavkov, je aj zmena, ktorá sa týka projektovej dokumentácie, kde navýšila sumu 
z 611€ na 947€. Povedala, že išlo o projektovú dokumentáciu v súvislosti s rekonštrukciou strechy ZŠ 
a MŠ Vaďovce. Povedala, že v konečnom dôsledku sú celkové kapitálové výdavky v sume 
130 263,80€, čo je vlastne o 392€ viac. Povedala, že v bežných výdavkoch v poslednej položke 
sociálneho zabezpečenia – školné, stravné a CVČ už podľa reálnych hodnôt vie povedať, že to musí 
navýšiť zo sumy 1 600€ na 1 700€ lebo im prišla suma na platbu za CVČ zo Starej Turej a stravné si 
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zisťovala u p. Trebatickej – vedúcej školskej jedálne, a tá jej tiež povedala predbežnú sumu a preto to 
musí byť navýšené. Povedala, že budú vlastne aj bežné výdavky o 100€ vyššie, takže suma  bude 
499 449,41€. 
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, na akú sumu sa jej po týchto zmenách zmení celkové 
hospodárenie. 
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že suma bude 9 697,51€. 
Starostka obce navrhla schválenie III. zmeny rozpočtu na rok 2021 s týmito troma položkami. 
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či by sa dalo do tohto uznesenia zahrnúť bod, že ukladajú 
obecnému úradu Vaďovce povinnosť predkladať materiály k zmenám rozpočtu, doplnené údaje 
plnenia.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že si nepamätá, že by to na FK niekto povedal. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že jej to p. Ing. Jaroslav Holota na začiatku FK povedal. 
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že o tom, že jej niekto chce uložiť túto povinnosť, nepočula. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to chce len pridať k tomu uzneseniu a ak to neprejde, tak to 
neprejde, že to tam len chcela pridať, že by to bolo dobré predkladať k tomu predchádzajúcemu 
mesiacu.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že tie údaje, ktoré im dáva k zmene rozpočtu, sa robia k aktuálnemu 
dátumu a preto je nelogické, aby dávala napríklad k 30.10 údaje, keď bude 17.11 zasadnutie komisie. 
Povedala, že bude mať výpisy z ich základného účtu k 17.11 a taktiež pokladňu, iné doklady ešte 
nebude mať tak prečo bude musieť predkladať doklady k 30.10. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ona sama hovorila, že by to bolo dobré predkladať 
k poslednému dňu v mesiaci.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že ona k zmene rozpočtu musí predkladať doklady k tomu 
konkrétnemu aktuálnemu dátumu. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že je asi zásadnejšie nie to, k akému dátumu to je, ale spracovať to 
aktuálne plnenie. Povedal, že si myslí, že keď to  bude mať dátum týždeň pred stretnutím FK, už to 
bude mať výpovednú hodnotu, aj keď by tam pár faktúr chýbalo. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že je škoda, že tu p. Holota nie je lebo keď poslala zápisnicu 
z FK na pripomienkovanie, tak on toto do pripomienok napísal. 
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že p. Holota chcel riešiť hospodársky výsledok, ktorý sa rieši 
k poslednému dňu v mesiaci, ale pri zmene rozpočtu je potrebné riešiť aktuálne hodnoty, aby mohli 
robiť zmenu rozpočtu. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že p. Holota chcel od p. Hrušovej pridať tabuľku plnenia. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že nejde o hospodársky výsledok, len o plnenie rozpočtu.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že je to komplikovaná práca a že by jej to trvalo asi 5 dní navyše 
a ona toľko dní nemá a kto jej to zaplatí.  
P. Ing. Peter Dinga hovorí, že by to bolo maximálne dvakrát do roka. 
P. starostka hovorí, že tam p. Holota píše, že ku každému zasadnutiu FK. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že nie, že je tam napísané, aby to bolo spravené k zmene 
rozpočtu, ktorý sa robí maximálne dvakrát do roka.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že ona v tom logiku nevidí.  
Prítomní poslanci ďalej o tejto téme diskutovali s účtovníčkou obce.  
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že ak k tomu môže niečo povedať, tak že žiadnu zmenu 
rozpočtu v tomto roku robiť nemuseli v rámci Covid opatrení, iba posledný záverečný účet a to, že si 
spravili 3 ďalšie zmeny, je len ich dobrý ústupok lebo podľa zákona to robiť nemuseli. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ak by mali ísť do dôsledku, tak je aj hlavná kontrolórka 
povinná predkladať ku každej zmene rozpočtu stanovisko. 
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že o tom nevie a môže si to pozrieť. 
P. Mgr. Daniela Kontinová dodala, že to má ona sama v pláne činnosti predkladať stanovisko k zmene 
rozpočtu. 
P. Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že dáva stanovisko k záverečnému účtu.  
P. Mgr. Daniela Kontinová dodala, že zo zákona vyplýva, že ku každej zmene rozpočtu hlavný 
kontrolór predkladá svoje stanovisko. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že to, že robili tie zmeny rozpočtu, je to aspoň prehľadnejšie a spravilo sa  
niečo navyše a povedal, že je to pre neho prehľadnejšie, keď chytí jednu excelovskú tabuľku, kde vidí 
aktuálne plnenie, rozdiel a kde sa asi v akej položke pohybujú a je to podľa neho prehľadné.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že je to v poriadku lebo tomu asi zjavne nerozumie a ak vie prečítať 
„122333“ na jednom dokumente a aj na druhom, tak nevie, kde je problém.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že k tej pripomienke, že sa v tom neorientuje, tak aspoň videli, aké 
korekcie sa tam robili a nech nehovorí, čomu sa rozumie a čomu nie a nechali tú vec, kto je v čom 
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zdatný. Povedal, že pre neho je to komfortnejšie a je to jeho názor. Povedal, že môžu navrhnúť 
uznesenie, zahlasovať, a ak to neprejde, bude s tým stotožnený.  
P. Mgr. Daniela Kontinová navrhla uznesenie, že poslanci schvaľujú III. zmenu rozpočtu obce 
Vaďovce na rok 2021 a ukladajú obecnému úradu obce Vaďovce povinnosť predkladať na Finančnú 
komisiu dvakrát do roka aktuálne plnenie rozpočtu ako skompletizovaný materiál v excelovskom 
formáte. 
P. Janka Masárová navrhla schváliť zmenu rozpočtu a o tom druhom sa môžu ešte pobaviť, keď to aj 
p. Hrušovej prejde hlavou.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že už pri III. zmene to robil p. Holota a povedal, že mu to trvalo 
1,5 hodiny nahodiť tie tabuľky z toho jedného formátu do druhého.  
Starostka obce dala hlasovať za uznesenie v znení, ktoré predniesla p. Mgr. Daniela Kontinová.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 4 poslanci: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, , p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 poslanci: p. Dagmar Ďurišová, p. Janka Masárová 
 
Starostka obce konštatovala, že návrh uznesenia prešiel, nakoľko z prítomných boli za štyria poslanci 
a dvaja sa zdržali.  
 

K bodu č. 9  
Starostka obce pokračovala bodom rozpočtu obce Vaďovce na roky 2022 až 2024. Konštatovala, že 
to bolo prerokované na FK a dala hlasovať za uznesenie schválenia tohto rozpočtu.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Mgr. Daniela 
Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 10  
Starostka obce pokračovala plánom zasadnutí OZ na rok 2022. Opýtala sa poslancov, či majú 
k návrhu nejaké pripomienky. Povedala, že decembrový dátum zasadnutia si ešte upresnia, nakoľko 
budú v novembri 2022 komunálne voľby. Povedala, že ak bude treba, je možné počas roka aj 
mimoriadne rokovať a dala za schválenie plánu hlasovať. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Mgr. Daniela 
Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 
K bodu č. 11  
Ďalším bodom rokovania bola voľba prísediaceho sudcu z radov občanov pre Okresný súd Nové 
Mesto nad Váhom. Povedala, že to bola doposiaľ p. Janka Masárová a navrhla ju aj teraz. Opýtala sa 
poslancov, či majú na to iný názor a dala následne hlasovať za uznesenie. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Mgr. Daniela 
Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 12  
Nasledujúcim bodom rokovania bolo schválenie plánu činnosti hlavnej kontrolórky na rok 2022. 
Povedala, že mali plán priložený v materiáloch na rokovanie a opýtala sa poslancov, či k tomu chcú 
niečo dodať.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by rada opätovne oponovala, keďže pani hlavná kontrolórka 
hneď napísala, že je zameraná na kontrolu zákonitostí a plán činnosti mal byť podľa zákona 
zverejnený 15 dní pred zasadnutím a zacitovala zákon, kde sa o tejto povinnosti píše. Povedala, že 
nevie, či je zákonné dnes schvaľovať plán činnosti na rok 2022. Ďalej citovala zákon, že HK okrem 
toho, že vykonáva kontrolu rozsahu v ustanovení, predkladá obecnému zastupiteľstvu raz za 6 
mesiacov návrh plánu kontrolnej činnosti, ktorý musí byť najneskôr 15 dní pred prerokovaním 
zastupiteľstva zverejnený spôsobom v obci obvyklým, vypracováva odborné stanoviská k návrhom 
rozpočtu a k návrhom záverečného účtu. Povedala, že záverečný účet tam má ale k návrhom nebol 
zatiaľ ani jeden a na to by pripomienku mala a nevie, či by to malo byť dnes predmetom rokovania. 
P. hlavná kontrolórka Ing. Mgr. Renáta Saková povedala, že sa k záverečnému účtu vyjadrovala 
minulý rok. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že záverečný účet tam má zahrnutý ale ona hovorila 
o odborných stanoviskách k zmenám rozpočtu. 
Starostka obce navrhla, aby teda plán činnosti HK na rok 2022 schválili vo februári. 
P. HK súhlasila a povedala, že vtedy môže rovno predložiť aj stanovisko – zhodnotenie minulého roka. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to by aj mala lebo má 60 dní od skončenia kalendárneho roka 
toto zhodnotenie predložiť. 
Starostka obce dala hlasovať za uznesenie, či poslanci schvaľujú plán činnosti hlavnej kontrolórky na 
rok 2022 a ospravedlnila sa, že sa plán činnosti nezverejnil.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 0  
Proti: 1 poslanec: p. Mgr. Daniela Kontinová 
Zdržal sa: 5 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Dagmar Ďurišová, p. Janka 
Masárová, p. Miroslav Stančík 
 
Po hlasovaní starostka obce konštatovala, že plán činnosti hlavnej kontrolórky na rok 2022 nie je 
schválený a jeho schválenie presunú na ďalšie zasadnutie OZ. 

 
K bodu č. 13 
Starostka obce pokračovala bodom rôzne, kde predstavila zhodnotenie jej práce počas roka. 
Povedala, že by poslancov chcela informovať, že pracovala na grantoch a dotáciách v tomto roku, 
a to: Trenčiansky samosprávny kraj – Na krídlach orlice pre naše deti v škole a projekt bol za 800€, 
projekt Priateľka matka Zem, kde získala 2 000€ na edukačné programy pre naše deti v škole, dotácia 
na dobrovoľný hasičský zbor v hodnote 3 000€, počas celoplošného testovania sme zarobili 12 560€. 
Povedala, že získala dary v hodnote 1 050€ od p. Slobodovej a jej manžela a 900€ od firmy Oxymat 
na zakúpenie nových školských lavíc do ZŠ Vaďovce, povedala, že im schválili dotáciu na stavbu 
amfiteátra so zastrešením v hodnote 24 347€, čo sa bude robiť na budúci rok a dohodovacie konanie 
vo výške 1 228€. Povedala, že najväčší grant, ktorý sa im zatiaľ podarilo získať je v hodnote 202 083€ 
na rekonštrukciu školy a poprosila poslancov, aby po zasadnutí ostali v sále, aby sa o tomto grante 
ešte porozprávali.  
Opýtala sa poslancov, či chcú ešte niečo povedať mimo rokovacích bodov.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že by sa rád pobavil na Finančnej komisii o tom, že by sa 
z hospodárskeho výsledku dali vyčleniť a účelovo zarezervovať do budúcna nejaké percentá, išlo by 
o nejakú environmentálnu časť, čo by do budúcna slúžila na prípadnú spoluúčasť pri stavbe 
kanalizácie a týmto spôsobom by sa postupne začalo na to odkladať. Povedal, že vie, že sú to stále 
jedny peniaze v jednom mešci ako rezervný fond ale bolo by to určené priamo na budovanie 
kanalizácie, aby to mohli aj takto ľuďom povedať, keď sa na budovanie kanalizácie budú pýtať a už by 
im vedeli povedať, že to určite bude nejaký úver so spoluúčasťou ale už sa na to bude odkladať, aj 
keby mala byť kanalizácia za 7-8 rokov. Povedal, že keby bol lepší rok a z hospodárskeho výsledku 
20 – 25 tisíc eur by sa odložilo napríklad 10% do toho environmentálneho fondu, za 10 rokov by to 
pomohlo.  
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Starostka obce povedala, že by mohli takéto fondy urobiť, že je rozhodnutie len na poslancoch. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že by si len rozhodli, v akom pomere by to bolo a bol by to taký určitý 
odkaz aj pre tých, čo prídu po nich, že terajší poslanci na niečo odkladali a že by sa odkladalo v takej 
miere, aby to zase nezaťažilo obec. Povedal, že poprípade sa pozrieť na predaj pozemkov, že ak 
v nejakom roku predali pozemky, tak aj z toho predaja pozemkov niečo odložiť, nie len na kanalizáciu 
ale čokoľvek iné, napr. nákup pozemkov. Povedal, že navrhuje prerokovať na Finančnej komisii 
návrhy a predložiť ich poslancom na schválenie.  
Starostka obce požiadala predsedníčku FK, aby si to zapísala a vedela to prípadne dať do pozvánky 
na zasadnutie FK. 
P. hlavná kontrolórka povedala, že je to možné takýmto spôsobom odkladať, ako spomínal p. Ing. 
Peter Dinga.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že to myslel aj tak, že by sa to mohlo zakomponovať do smernice a bolo 
by to takto nadstavené aj pre budúcich poslancov. 
Starostka obce povedala, že na to majú oni svoj mandát, aby si o tom rozhodli.  
 
Občan P. Rudolf Škriečka načal tému problematiky likvidácie splaškových vôd v obci. Hovoril 
o konkrétnych dvoch domoch, kde tento problém stále pretrváva. Povedal, že tieto splaškové vody 
z domov vytekajú do potoka. Navrhol starostke obce dohovor s týmito domácnosťami a porozprávať 
sa s nimi, aká je u nich skutočnosť likvidácie týchto vôd. 
Starostka obce povedala, že takéto problémy môže p. Škriečka prísť s ňou riešiť na obecný úrad 
a nemusí to byť riešené na zasadnutí obecného zastupiteľstva.  
P. Jaroslav Bača povedal, že je to presne o tom, čo hovoril naposledy, že by sa vykonávali náhodné 
kontroly likvidácie splaškových vôd.  
Starostka obce povedala, že tieto kontroly má prisľúbené u p. Ing. Ďurčovej, ktorá má na starosti 
podzemné a nadzemné vody v celom okrese ale že v tejto epidemiologickej situácii ich robiť nepôjdu.  
P. Jaroslav Bača povedal, že aj ona ako starostka obce má na to právo žiadať to od občanov 
a nemusí na to nikoho volať.  
Starostka obce povedala, že o tom vie ale chce to vykonávať v spolupráci s ňou.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že by to v prvom rade mali riešiť ako ľudia, že prídu do tých domácností 
a povedia im, že sa takéto veci nerobia a nech vykonajú nápravu. Povedal, že to nie je problém 
zdvihnúť telefón a zavolať na nich Správu povodia Váhu.  
P. Dagmar Ďurišová povedala, že aj na zádvorskej ulici je cítiť vypúšťané splaškové vody a uráža ju, 
že občania za to vinia obyvateľov bytových domov, ktoré si pravidelne dávajú splaškové vody vyvážať 
a majú na to aj doklady.  
Poslanci o tejto téme naďalej diskutovali. 
P. Rudolf Škriečka povedal, že by rád podotkol jednu vec, že pri oprave strechy na ZŠ nechali 
robotníci odokryté balíky sklenej vaty a obáva sa, že by mohla zmoknúť, ak by pršalo.   
Starostka obce povedala, že si myslí, že pán Gaidoš, ktorý strechu opravuje, tak vie čo robí ale že mu 
určite túto skutočnosť oznámi a preverí to. Následne poďakovala prítomným za ich účasť a ukončila 
zasadnutie obecného zastupiteľstva.  
 
 
 
Zástupca starostu : p. Janka Masárová 
Overovateľ     : p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík 
Zapisovateľ     : p. Ing. Nina Masárová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Alžbeta Tuková 
        starostka obce Vaďovce   


